



Power Up Your Mind  
Songwriting Without Boundaries  
Cisco Networking Academy Program  
méthode de français, [B1]  
Your Best Friend on Earth

Méthode de français pour grands adolescents et adultesAlter Ego 3 s'adresse à des apprenants ayant acquis un niveau A2.Il vise l'acquisition des compétences décrites dans le niveau B1 du Cadre européen commun de référence (CECR) et permet de se présenter au nouveau DELF B1.Les 9 dossiers d'Alter Ego 3 s'articulent autour de deux grands axes :La vie au quotidien et Points de vue. L'apprenant va pouvoir ainsi développer des compétences pour :- interagir dans des situations courantes de la vie quotidienne ;- comprendre et exprimer des points de vue sur des thèmes variés.Les activités langagières proposées s'inscrivent dans une perspective actionnelle qui trouve son aboutissement dans la pédagogie du projet en fin de dossier.En fin d'ouvrage, un un abécédaire culturel facilite le décodage des implicites socioculturels des documents proposés.Matériel pour le niveau 3 :- Un livre élève.- Un cahier d'activités comprenant un portfolio pour l'élève.- Un guide pédagogique comprenant des tests. - 2 CD audio pour la classe.

Gay pornography, online and onscreen, is a controversial and significantly under-researched area of cultural production. In the first book of its kind, *Gay Pornography: Representations of Sexuality and Masculinity* explores the iconography, themes and ideals that the genre presents. Indeed, John Mercer argues that gay pornography cannot be regarded as one-dimensional, but that it offers its audience a vision of plural masculinities that are more nuanced and ambiguous than they might seem. Mercer examines how the internet has generated an exponential growth in the sheer volume and variety of this material, and facilitated far greater access to it. He uses both professional and amateur examples to explore how gay pornography has become part of a wider cultural context in which modern masculinities have become 'saturated' by their constantly evolving status and function in popular culture.

Alter Ego + s'agrandit avec le B2 ! 100 % des documents renouvelés, avec une approche comparative et ouverte sur le monde Plus d'outils pour l'apprentissage de la langue au niveau B2 avec : des tableaux grammaticaux dans les pages «Des mots et des formes»en annexe, un lexique thématique, un abécédaire culturel actualisé et 6 fiches pour développer des compétences en rédaction (documents universitaires et professionnelles) Réorganisation en 8 dossiers avec : une nouvelle double page «Eclairages» pour entrer dans le dossier par des documents courts, variés et ludiques une double page «Approfondir» pour découvrir des textes littéraires et apprendre à argumenter à l'oral et à l'écriture double page d'activités «S'exercer» pour renforcer les acquis grammaticaux, lexicaux et pragmatiques un travail approfondi sur les compétences dans chaque dossier Une préparation au DELF B2 plus complète (3 épreuves complètes dans le manuel + 1 épreuve complète dans le guide pédagogique)Les composants :Livre de l'élève + CD-ROM avec tous les enregistrements inclus Cahier d'activités + CD audio Guide pédagogique CD audio classe (x4)Manuel numérique interactif pour l'enseignant (clé USB) Le Parcours digital.

Alter Ego + s'agrandit avec le B2 ! 100 % des documents renouvelés, avec une approche comparative et ouverte sur le monde Plus d'outils pour l'apprentissage de la langue au niveau B2 avec : des tableaux grammaticaux dans les pages «Des mots et des formes» en annexe, un lexique thématique, un abécédaire culturel actualisé et 6 fiches pour développer des compétences en rédaction (documents universitaires et professionnelles) Réorganisation en 8 dossiers avec : une nouvelle double page «Eclairages» pour entrer dans le dossier par des documents courts, variés et ludiques une double page «Approfondir» pour découvrir des textes littéraires et apprendre à argumenter à l'oral et à l'écriture double page d'activités «S'exercer» pour renforcer les acquis grammaticaux, lexicaux et pragmatiques, un travail approfondi sur les compétences dans chaque dossier Une préparation au DELF B2 plus complète (3 épreuves complètes dans le manuel + 1 épreuve complète dans le guide pédagogique)Les composants :Livre de l'élève + CD-ROM avec tous les enregistrements inclus. Cahier d'activités + CD audio. Guide pédagogique. CD audio classe (x4) Manuel numérique interactif pour l'enseignant (clé USB) Le Parcours digital.

CCNA 3 and 4 Companion Guide  
The Alter Ego Effect  
The Power of Secret Identities to Transform Your Life  
How Migration Shaped Our World and Will Define Our Future

Alter ego 1  
Exceptional People  
Daily Meditations For Working Through Grief

*Infuse your lyrics with sensory detail! Writing great song lyrics requires practice and discipline. Songwriting Without Boundaries will help you commit to routine practice through fun writing exercises. This unique collection of more than150 sense-bound prompts helps you develop the skills you need to: •tap into your senses and inject your writing with vivid details •effectively use metaphor and comparative language •add rhythm to your writing and manage phrasing* *Songwriters, as well as writers of other genres, will benefit from this collection of sensory writing challenges. Divided into four sections, Songwriting Without Boundaries features four different fourteen-day challenges with timed writing exercises, along with examples from other songwriters, poets, and prose writers.*

*Taking authentic texts from a variety of sources - the human body on CD-ROM, a fish recipe, 'L'Etranger' and many others - this book uses them as a starting point for the illustration and explanation of key areas of French grammar. It includes a range of exercises, many of them text-based.*

*Le guide pédagogique d' Alter Ego 1 sera disponible dès le mois de mai 2006. Pour profiter d' un aperçu de cet ouvrage, vous pouvez dores et déjà télécharger les 3 premiers dossiers (rubrique extraits dans le menu de droite). Le guide pédagogique permet d' optimiser l' exploitation du manuel. Vous y trouverez, pour chaque leçon - les objectifs détaillés; le scénario de la séance; des conseils et précisions sur la démarche d'animation de la classe; les corrigés de tous les exercices; des points informations pour compléter. Le guide enrichit également le dispositif d' évaluation de la méthode - les concepts; les descripteurs du CECR; 1 test par dossier; 4 bilans.*

*100 Ways to Motivate Others is the culmination of many years of successful leadership coaching and training by best-selling author Steve Chandler and attorney Scott Richardson, and the natural follow-up to Chandler's two previous best-sellers100 Ways to Motivate Yourself and Reinventing Yourself. Chandler and Richardson have crafted a vital, user-friendly, inspirational guide for executives, managers, and professionals ... and those aspiring to reach that level.*

*Listen to Your Body*

*Alter ego 4*

*Alter ego + Niveau B2*

*Alter ego 2*

*Lyric Writing Exercises for Finding Your Voice*

*méthode de français B1 : guide pédagogique*

*536 Puzzles and Curious Problems*

*The splendours of Namibia, unknown Zambia, secret Botswana, fantastic South Africa, fabulous Kenya, majestic Tanzania and the magic of Zimbabwe: this stunningly photographed book reveals the most prestigious safari lodges throughout Africa as well as the wonders of the wildlife that surround them. The lodges, all designed to provide maximum style and comfort, also offer visitors an opportunity to get to the heart of the country by travelling amongst its people and its animals. The unforgettable experience is portrayed through amazing photographs and informative text to make this both an entertaining read as well as an object to treasure in its own right.*

*For those who have suffered the loss of a loved one, here are strength and thoughtful words to inspire and comfort.*

*Learn beginner French grammar painlessly with step-by-step lessons that focus on the essentials and help you build a learning habit. Inside "French Grammar for Beginners" you'll find: 30 beginner-level French grammar lessons: This reference and practice book covers everything you need to know about beginner French grammar. Straight-to-the point explanations: No extra fluff and frills, the lessons are straightforward and focus more on the rules rather than the exceptions. Short daily lessons designed to help you create a learning habit: Spend just 30 minutes every day for 30 days to form an effective learning habit. Clear and concise grammar discussions written in a conversational tone: Difficult grammar concepts are broken down and simplified with brief yet engaging explanations. An embedded workbook with 300+ grammar exercises: Challenge yourself and reinforce your comprehension by doing the exercises after each lesson. Audio for pronunciation and listening practice: Improve your listening and pronunciation skills in French by listening to the audio narrated by a native French speaker. If you're tired of your usual boring French textbook, grab your copy of this book and start learning French grammar the un-boring way today!*

*Alter Ego s'adresse à des apprenants ayant acquis un niveau B1. Il vise l'acquisition des compétences décrites dans le niveau B2 du Cadre européen commun de référence (CECR) et permet de se présenter au nouveau DELF B2. Les 9 dossiers d'Alter Ego 4 s'articulent autour de deux grands axes : La vie au quotidien et Points de vue sur. L'apprenant peut ainsi développer des compétences pour : interagir dans des situations courantes de la vie quotidienne ; comprendre et exprimer des points de vue et des opinions sur des thèmes variés. A partir d'une grande variété de documents authentiques (écrits et oraux), Alter Ego 4 propose des activités langagières s'inscrivant dans une perspective actionnelle. De plus, ce manuel met l'accent sur l'acquisition de savoir-faire nécessaires à l'université et dans les grandes écoles françaises. Alter Ego 4 propose de nombreux outils pour travailler en autonomie : dans chaque dossier, des bibliographies permettant à l'apprenant d'aller plus loin ; un abécédaire culturel pour faciliter le décodage des implicites socioculturels des documents proposés ; des fiches de grammaire constituant une véritable référence pour l'apprenant.*

*How to Write Better Essays*

*Cutting Edge. Starter*

*Alter Ego B1: Cahier d'activites. Cd audio*

*méthode de français, B1 . Guide pédagogique*

*Out of Africa*

*Chinese Made Easy*

*Alter ego + 4 B2*

They thought they had escaped. They were wrong. After fleeing the Branch with Sam, Cas, and Nick, Anna is learning how to survive in hiding, following Sam's rules: Don't draw attention to yourself. Always carry a weapon. Know your surroundings. Watch your back. When memories from Anna's old life begin to resurface--and a figure from her childhood reappears--Anna's loyalties are tested. Is it a Branch set-up, or could it be the reunion Anna has hoped for? Ultimately, the answers hinge on one question: What was the real reason her memories were erased in the first place? Jennifer Rush delivers a thrilling sequel to *Altered* in a novel packed with mysteries, lies, and surprises that are sure to keep readers guessing until the last page is turned.

This compilation of long-inaccessible puzzles by a famous puzzle master offers challenges ranging from arithmetical and algebraical problems to those involving geometry, combinatorics, and topology, plus game, domino, and match puzzles. Includes answers.

Chinese Made Easy adopts a new approach to teaching Chinese as a second or foreign language. It is designed for young students taking GCSE/IGCSE/A-Level Mandarin Chinese Exams (UK), SAT II / AP-Chinese Examinations (USA), IB Chinese Exam, Australian Chinese exams, HSK (Mainland China), or for those students who are starting to learn Chinese on their own. Chinese Made Easy has two levels: level 1-Book 1, 2 and 3; and level 2-Book 4 and 5. After completing this series, learners will acquire a vocabulary of approximately 1,700 Chinese characters and several thousand phrases. This course features task-based learning coupled with a focus on form and function. Textbooks are in full color and it includes both simplified and traditional Chinese characters in its vocabulary lists.

Alter Ego 5 est la première vraie méthode de niveau C1> début C2Il s'adresse à des apprenants ayant acquis un niveau B2. Alter Ego 5 vise l'acquisition des compétences décrites dans le niveau C1 du CECR et permet de se préparer au DALF C1. Cette méthode est basée sur des séquences d'apprentissage à l'oral comme à l'écrit à travers des problématiques sociétales : ChangementsNouveaux EnjeuxRêvesLa mise en perspective culturelle permettra à l'apprenant de maîtriser les références communes à tous les Français. Les documents écrits et oraux de la méthode ont été sélectionnés pour leur variété et sont tous authentiques.Structure du livre de l'élève :\* 12 dossiersTraités selon 3 axes:-C'était hier-Réalités d'aujourd'hui-Et demain?\* Des pages "Techniques pour " qui donnent les clés pour appliquer les savoir-faire écrits et oraux requis aux niveaux C1 et C2\* Une double page "Parenthèses" pour travailler sur le langage et aborder la thématique du dossier sous un angle différent\* 6 entraînements au DALF C1Composants pour le niveau 5 :un livre élève avec CD audio MP3 inclus, reprenant la totalité des documents oraux présentés dans les dossiers un cahier d'activitésun guide pédagogique en ligne

Alter ego + 3

Bakhita

Analysis and Practice

Resist Temptations and Reach Your Long-Term Goals

Learn Faster, Work Smarter